

## **Referat af Skydeudvalgsmøde**

*mandag den 8. maj 2017, 17.30 – 21.30*

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød  
Mødet starter med let forplejning

Deltagere:

Claus M. Andersen, Svend Bodilsen, Andreas Gradischnig og Jørgen Busch.

Mødeleder: Dorthe Overgaard

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 22. marts 2017
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Velkommen til Claus, pistoludvalgsformand – hvem er vi og hvem er han?
6. DGI Skydnings idrætsmøde 20. maj – gennemgang af dagsorden og evt. gæst.
7. Opdatering sommersæsonen – status, går det godt, udfordringer?
8. Foreningsudviklingsforløb – skal vi have et i udvalget?
9. Fokuspunkter
10. Eventuelt

### **1. Godkendelse af referat af mødet den 22. marts 2017**

Referat:

Referatet skal være klar senest 8 dage efter mødet, men er ellers godkendt.

### **2. Tilføjelser til dagsorden**

Referat: ingen.

### **3. Afrapportering fra administrationen**

Jægerspris Skytteforening afholdt et pistolterrænkursus med Kjeld Karbæk som underviser. God model som vi tager til os i DGI og afholder et tilsvarende søndag den 11. juni.

Historisk gruppe har afsluttet arbejdet og jubilæumsskriftet er klar til trykning, bliver sikkert færdigt i denne uge (uge 19)

Foreningsbesøg Stenløse Skytteforening, hvor vi talte om deres Biatlonsatsning. De ønsker at tilbyde både træning og stævne her til sommer.

Pistoludvalgsmøde – ikke stort fremmøde, men engagerede folk, der gerne vil forsøge nyt og har stort fokus på skytterne. Pistoludvalget er ikke fuldt besat endnu.

Åbent Hus for jægerne i Ramløse, der kom ni og skød 200 m. Ramløse havde lavet opfølgningstilbud med tre yderligere skydning, så jægerne kunne komme igen.

Foreningsbesøg Blistrup Skytteforening – de har deltaget i Foreningsleder akademiet i Gribskov og planlægger tiltag, der skal tiltrække og fastholde. Starter på 50m med børneskytterne i stedet for at holde lukket om sommeren.

Formandsmøde DGI Skydning – jeg tænker Dorthe fortæller lidt.

#### **Referat:**

Dorthe: formandsmødet handlede en del om EU's nye våbendirektiv. Visse regler er strammet op. Helbredsundersøgelse er ude, men vandelsgodkendelse kommer til at omhandle skytteforeningsfolk, der har med våben at gøre.

Sikkert også en godkendelse af medlemmer i en eller anden form.

Nye udviklingsprojekter: kikkertklasse, buesport og E-sport. Et forslag om at tage afstand fra at tage IPSC-skydning på cal.22 i DGI-regi blev fremsat, men fik ikke plads på mødet. Henrik Noppenau tilbød at komme ud i landsdelene og fortælle om gode ideer til at komme med i Skoleskydning. Vi inviterer ham til Nordsjælland på et tidspunkt i efteråret.

### **4. Regnskabsopfølgning,**

Regnskabet 2017 er medsendt.

*Referat: Ingen.*

## **5. Velkommen til Claus, pistoludvalgsformand – hvem er vi og hvem er han?**

*Referat: Præsentationsrunde.*

## **6. DGI Skydnings idrætsmøde 20. maj – gennemgang af dagsorden og evt. gæst.**

Alle bilag vil være printet ud til mødet

Referat:

Jørgen Busch tager ikke med. Claus forslår Rasmus Nielsen, som gæst på årsmødets pistolmøder. Det er OK og han har sagt ja.

## **7. Status sommersæsonen – går det godt, udfordringer?**

Referat: Ranglistestævnerne er i gang, sæsonen er som altid, presset. Hjælperanmodning til holdturneringen har ikke båret frugt. Der skal indkaldes til ranglisteplanlægningsmøde for vintersæsonen onsdag den 9. august.

## **8. Foreningsudviklingsforløb – skal vi have et i udvalget?**

Referat:

I første omgang prøver vi selv at effektivisere møderne. Mest muligt materiale skal sendes ud i god tid op til møderne, så udvalgs møderne kan gøres mere effektive. Udvalgsmedlemmerne må byde ind med punkter til dagsorden, eksempelvis vel beskrevne punkter i kort form til hurtig afgørelse.

*Andreas skal være interessant på alle langdistance-arrangementer, Svend på alle kortdistance og Claus på alle pistolarrangementer. Dorthe på alt.*

*Udvalgsmedlemmers punkter skal være HH i hænde otte dage før mødet. HH samler og udsender dagsorden.*

## **9. Fokuspunkter**

### Referat:

*Evaluering af pistolterræn 7. maj*

*Nordsjællandsmesterskabet*

*Oplæg til Projekt Ung på pistol*

*Projekt Junior riffel – er der andre personer/foreninger, der kunne have lyst at stå for det og så rykke det rundt i foreningerne, som med projekt Ung.*

*Vi skal undersøge hvad der sker i de andre landsdele når det gælder pistolskydning for unge.*

## **10. Eventuelt**

Referat: *ingenting.*